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ZPRAVODAJ
OBECNÍ ÚØAD VELKÁ DOBRÁ

Slovo starosty

Èistírna odpadních vod a kanalizace

Ze stavební komise

Vá�ení spoluobèané.

Zdenìk Zahrádka
starosta

Letošní zima trvala déle, ne� jsme pøedpokládali. Náklady na posyp a úklid snìhu byly
takøka dvojnásobné oproti zimì pøedchozí. .
V souèasné dobì ji� pokraèují døíve zahájené investièní akce pøerušené zimou
(chodníky), zaèínají akce nové (rekonstrukce vozovky - ul. Kladenská a autobusových
zastávek. V kvìtnu pak rekonstrukce dìtského høištì a vytvoøení informaèního systému
v obci. .
V souèasné dobì je pøipravena kompletní dokumentace na ÈOV a kanalizaci k podání
�ádosti o dotaci, jako nejvyšší priorita tohoto roku. .
Vzhledem k nedostateènému zásobování obce potravinami a spotøebním zbo�í
rozhodlo zastupitelstvo obce o vybudování nového obchodu v prostoru mezi
kulturním domem a objektem statku. S výstavbou poèítáme v roce 2006.                           .

O získání dotace na realizaci jedné z nejdùle�itìjších investièních akcí v obci usilujeme
ji� ètvrtým rokem. S kroky, které zastupitelé podnikají, a s vývojem situace jste pravidelnì
seznamováni na veøejných zasedáních a na stránkách zpravodaje.                                      .
Pøíprava podkladù pro další �ádost o dotaci je pøed dokonèením. Projektová doku-
mentace je ji� kompletní, stavební povolení je získáno, probìhla úspìšná jednání s majiteli
pozemkù. .
Vzhledem k tomu, �e pøedpokládaný termín pro pøedlo�ení �ádostí o státní dotace je
stanoven na srpen, oèekáváme rozhodnutí na podzim tohoto roku. Pokud bude vùbec
dotaèní øízení ze strany státu otevøeno, vìøíme, �e s �ádostí tentokrát uspìjeme. .
Po výbìrovém øízení zhotovitele dle zákona o veøejných zakázkách jsme pøipraveni
zahájit stavební práce co nejdøíve. .



Chodníky

Rybník

Autobusové zastávky

Další akcí, je� je pøipravena a bude spolufinancována ze státní dotace je rekultivace
rybníka. Projektová dokumentace je zpracována, nyní èekáme na dovyøešení problémù
u rybníka v Kyšicích. Dùvodem je, �e bude sice jednorázová, avšak rozdìlená mezi obce
tøi - Unhoš�, Kyšice a právì Velká Dobrá. .
Tento strategický postup spolupráce tøí obcí jsme zvolili pro zvýšení šancí na zisk
dotace. .
V souèasné dobì mimo jiné zde øešíme technické a technologické mo�nosti samotné
stavby tak, abychom po vyèištìní prostoru mohli rybník opìt o�ivit a osázet vodními
rostlinami. V projektu je poèítáno s parkovým osvìtlením a lavièkami. Zahájení stavebních
prací zatím závisí na realizaci pøevodu pozemku u Kyšického rybníka z pozemkového
fondu na obec Kyšice. .

V letošním roce byla dokonèena oprava chodníku u OÚ a v ulici Karlovarské (vlevo
pøi výjezdu z obce smìr Doksy). Dokonèen byl rovnì� chodník v ul. Karlovarské, a to od
kruhového objezdu k autobusové zastávce.                                                                          .
Zahájena byla oprava chodníku v ulici Pra�ské (od kruhového objezdu k ulici Akátové)
a oprava chodníkù v té�e ulici v její horní èásti. Souèástí této èásti stavby by mìlo být
obnovení historické vodoteèe a její zaústìní do kanalizace. Toto opatøení by mìlo
zabránit zaplavování dvorù èp. 173, 182, 172, 170, 168, a 166. pøi jarním tání snìhu èi
pøívalových deštích. .
Pokud bude dostatek finanèních prostøedkù, provedla by se dále oprava zbývajících
chodníkù v Pra�ské ulici a chodníkù na pravé stranì Karlovarské, pøi výjezdu smìr
Doksy. Proto�e se pøipravujeme na finanèní pokrytí akce ÈOV (= spoluúèast obce) a
proto�e spousta prací na rekonstrukci kanalizace se dotkne právì chodníkù, nepøedpo-
kládáme výraznìjší investice do oprav dalších chodníkù. .

Prodejna

V souèinnosti s krajským úøadem se nám podaøilo prosadit rekonstrukci autobusové
zastávky "U Statku" ve smìru na Kladno. Akce bude provedena v rámci celostátního
projektu "Bezpeènì do školy". Pøechod bude øešen obdobnì jako u školy. Bude tedy mít
ostrùvek pro zpomalení vozidel. Pøedpokládáme, �e bude zkolaudován pøed zahájením
nového školního roku. Situaci zde zatím bohu�el komplikují sousedské vztahy a postoje
nìkterých majitelù okolních nemovitostí. .
V plánu zastupitelù je dovybavení všech dalších zastávek v obci novými moderními
zastávkami stejného typu. .

Dne 19.8.1994 odprodala SD Jednota Kladno svoji nemovitost è.p. 317, která do té
doby slou�ila jako samoobsluha. .
V souvislosti se zmìnami majitelù nemovitosti è.p. 8 "U Rysù" a s ukonèením
prodeje potravin v tomto objektu se situace v zásobování obyvatel potravinami dále
zhoršila a zkomplikovala. .
Po negativních zkušenostech zastupitelù s nesplnìnými sliby nìkterých soukromých
subjektù se zastupitelstvo obce rozhodlo k výstavbì vlastního objektu v centrální èásti
obce vedle Restaurace "Èechie". .
V souèasné dobì se zpracovává projekt, vyhodnocují se mo�nosti finanèního
zabezpeèení a hledá se strategický partner pro provozování obchodu.                               .



Dìtské høištì

Na základì dlouhodobé strategie zastupitelstva obce týkající se péèe o dìti a mláde�
v obci bude provedena 1. fáze rekonstrukce stávajícího dìtského høištì vedle fotbalového
høištì FC Èechie. Prezentace zámìru a seznámení rodièù s plány probìhlo 29.5.06 v
restauraci "Èechie". Akce bude financována èásteènì z dotace POV (Program obnovy
venkova), vìtší èást nutných finanèních prostøedkù pùjde z rozpoètu obce. Práce budou
zahájeny v první polovinì èervna, ukonèeny v první polovinì èervence. Projekt poèítá s
oplocením prostoru tak, aby høištì mohlo být vyu�íváno pouze v urèených hodinách.
Bude vybaveno pískovištìm, které bude zastøešovat altán, prolézaèkou - hradem,
houpaèkami, kolotoèem a dalšími atrakcemi. .
Vzhledem k tomu, �e høištì musí odpovídat nároèným pøedpisùm EU, jejich� plnìní
pochopitelnì rekonstrukci prodra�uje, nejedná se o jednoduchou akci. .
Pro ilustraci uvádíme nákres, z nìho� bude realizována v 1. fázi vìtší èást (viz.: poslední
strana zpravodaje). .

Výstavba in�enýrských sítí a komunikací "24RD"

Èištìní a revize kanalizaèních vpustí

Opravy asfaltových povrchù

Obecní informaèní systém

Kruhový objezd

Mgr. Vladimír Dufek
- místostarosta
Ing. Martin Nosek
Ing. Pavel Hajný

- stavba kompletnì zkolaudována a pøedána obci kromì sadových úprav, jejich�
dokonèení je plánováno v prùbìhu mìsíce èervna 2006.                                                    .
- zahájen odvoz vyskládkovaného materiálu ze stavby kruhového objezdu. .

- zahájení prací odbornou firmou v prvním týdnu mìsíce èervna 2006. .
- pøedpokládané dokonèení prací do 3 týdnù po zahájení.                                                  .

- bylo zahájeno výbìrové øízení na opravy asf. povrchù v ulicích Unhoš�ská, Lipová a
Skalní s termínem ukonèení øízení do konce kvìtna 2006.                                                   .
- pøedpokládaný termín realizace èerven - èervenec 2006. .

- v prùbìhu mìsíce kvìtna byl odbornou firmou vybudován základní obecní informaèní
systém obsahující obecní i komerèní smìrovky.                                                                    .
- informaèní systém bude doplnìn o nové úøední desky a mapy. .

26.5. se rozbìhly opravy a dokonèovací práce na kruhovém objezdu, který letošní zima
a hlavnì neukáznìní øidièi zle pochroumali. Pøipomínáme, �e akce byla financována
krajským úøadem a nevy�aduje finanèní spoluúèast obce ! Dopravní opatøení má být v
platnosti do 8.6.06. Jsme rádi, �e navzdory nìkterým škarohlídùm se opravdu bezpeènost
a prùjezdnost v tomto úseku výraznì zlepšily.                                                                      .



Vítání obèánkù

Mateøská škola

Základní škola

Helena Èerná

Jana Aulická

Dne 5.4.06 jsme na obecním úøadì pøivítali naše nové malé obèánky. Pøi slavnostním
odpoledni zarecitovali a zahráli na flétnièky �áci základní školy. Ráda bych Vám
pøedstavila dvì holèièky a devìt chlapeèkù, nových obèánkù obce Velká Dobrá.
Jsou to : Hanièka Šafusová, Nelinka Veverková, Ondra Dìdiè, Alex Dole�el, Radim
Fenyk, Jakub a Vojtìch Køiváèkovi, Šimon Malec, Jiøí Paøez, Daniel Pašek, Petr Vosejpka.
Miminka dostala malou pozornost a maminky kytièku. .

V souèasné dobì je v ka�dé tøídì MŠ zapsáno 18 dìtí ve vìku od 3 - 6 let. .
MŠ pokraèuje ve výchovnì vzdìlávací práci dle školního vzdìlávacího programu
"Barevné kamínky", jeho� nedílnou souèástí jsou návštìvy divadel, karneval,
fotografování dìtí, výlety, keramické krou�ky. V lednu byl zakonèen plavecký kurz pro
pøedškolní dìti v bazénu v Tuchlovicích. V dubnu probìhlo tradièní "probouzení brouèkù"
v lese, kterého se úèastnil hojný poèet dìtí a rodièù.                                                           .
K zápisu pro školní rok 06/07 pøišlo s rodièi 11 dìtí. Kapacita školy tak bude
stoprocentnì naplnìna.                                                                                                        .
Na školní zahradu byl zakoupen zahradní nábytek pro sportovní vy�ití našich dìtí.
V èervnu se u táborového ohnì slavnostnì rozlouèíme s našimi pøedškoláky a
popøejeme jim úspìchy v 1. tøídì ZŠ. .
9. - 11.5. probìhla v MŠ inspekce ÈŠI.
Kontrolou bylo zjištìno : Rodinný typ MŠ s navazováním úzkých vzájemných
vztahù vytváøí vhodné podmínky pro individualizovaný pøístup k dítìti. Uvnitø MŠ je
nastolen zdravý øád, úèinnì rozvíjející sociální dovednosti dìtí. Výchova ke zdraví
v pøedškolním vzdìlávání je standardní, stav je funkèní, nevy�aduje zásadní zmìny. .

Byla zamìøena na výchovu ke zdraví.

Nový rok 2006 zaèal v naší škole mìsícem havrana. Na konci tohoto mìsíce vyvrcholilo
pùlroèní sna�ení našich �ákù, ka�dý dostal výplatu - vysvìdèení.                                       .
Ve sbìrových soutì�ích jsme se umístili na pøedních místech mezi mimopra�skými
školami. Tímto bychom chtìli podìkovat všem, kdo pøispívají naší škole starým papírem,
PET víèky a nápojovými kartony. .
V únoru, který byl mìsícem prasete, probìhl zápis do 1.tøídy. Bylo zapsáno 8 prvòáèkù.
Zúèastnili jsme se soutì�e HELPÍK - závodù mladých zdravotníkù, soutì�e Labyrintu
o prùkaz cyklisty. .
Ve škole jsme si u�ili velkého reje èarodìjnic. .
Pro�ili jsme krásných 10 dní na škole v pøírodì na planetì Zvíøátek v Penzionu Pístina
u Strá�e nad Ne�árkou. .
A co nás ještì v letošním roce èeká ? Cyklistické školní závody, výlet do Mìlníka,
prohlídka Lidic a celý rok zakonèíme výletem do Plznì, kde si prohlédneme podzemní
katakomby a ZOO. .
Nejsmutnìjší bude opìt závìr školního roku, kdy se rozlouèíme s deseti �áky pátého
roèníku. Osm �ákù pøechází na ZŠ Unhoš�, jeden �ák na ZŠ v Kamenných �ehrovicích a
jeden �ák na osmileté gymnázium v Kladnì. .
Do konce školního roku bychom chtìli upravit èást zahrady pro pìstitelské úèely tak,
aby naši �áci mohli pìstovat bylinky, kvìtiny a základní druhy zeleniny. .

Mgr. Zuzana Beèková



Ludìk Novotný
trenér

Josef Mareš
trenér

Ze sportu
"�áci" - okresní soutì�

"B" - okresní pøebor

�ákovské dru�stvo zahájilo pøípravu na jarní
èást soutì�e 16.1.06. Vyu�ívali jsme pøedevším
doberskou tìlocviènu, pozdìji také høištì s umìlým
povrchem. Tam bylo také sehráno 7 pøípravných
zápasù. V souèasné dobì nám zbývá sehrát ještì
jedno mistrovské utkání do konce soutì�e. Vìøím,
�e v tomto zápase naši hráèi potvrdí své velice
úspìšné pùsobení v soutì�i. .
V letní pøípravì se budeme pøipravovat na
pøechod do dorostenecké soutì�e. .

Jarní polovina sezony B - mu�stva zaèala
spoleèným zimním soustøedìním s A - mu�stvem na
Šumavì. Po ètyøech pøípravných zápasech s bilancí
3 výhry/1 prohra vstoupilo mu�stvo do soutì�e.
Poèáteèní optimismus, ke kterému svádìly výsledky
v pøípravì, vystøídala køeè po neuspokojivých
výsledcích s týmy z dolní poloviny tabulky. I pøes
stabilní posilování týmu hráèi ze širšího kádru
A - mu�stva se nepodaøilo postoupit v tabulce
okresního pøeboru do míst, která by zajiš�ovala
úèast v této soutì�i i pro pøíští sezonu. Zachrání se
doberské "Béèko" ? Na tuto otázku dají odpovìï
poslední tøi kola fotbalového jara. .

"A" - krajský pøebor
Èechie zahájila pøípravu na jarní èást sezony 5.1.06 s novým hrajícím trenérem
R.Dudou a asistentem P.Fímanem, za spoleèné úèasti hráèù "A" i "B" mu�stva. Jako
hlavní cíl si stanovila záchranu v soutì�i a pøedvádìt útoèný fotbal lahodící oku diváka.
Hráèi se pøipravovali v domácím areálu Velké Dobré. Tréninky se konaly ètyøikrát
v týdnu, kdy jeden trénink byl v�dy v nové hale, druhý na místní umìlé trávì. Zbylé
tréninky probíhaly na høišti, ale vìtšinou bylo vyu�ito místní komunikace k nabírání
potøebné fyzické kondice. .
25.1. - 29.1. probìhlo zimní soustøedìní v Nezdicích (resp. Vacovì), kde se po
poèáteèních problémech s ubytováním vše za pøispìní funkcionáøù zdárnì vyøešilo.
Soustøedìní se zùèastnila vìtšina fotbalistù Èechie, vèetnì zimních posil Køivánka
(Dru�ec), Duška (SK - B) a Bílka, kterého se bohu�el za nesouhlasu funkcionáøù Lidic
nepodaøilo pro nás získat.                                                                                                   .
Po pøíjezdu ze soustøedìní bylo dalším úkolem stabilizovat kádr a získání brankáøe.
Funkcionáøi rozhodili sítì na více místech a nakonec se podaøilo získat na hostování

1. Èechie Velká Dobrá 12 11 0 1 78 : 5 33

2. Vinaøice 12 9 0 3 36 : 10 27

3. Buštìhrad 12 8 0 4 50 : 16 24

4. Tuchlovice 11 5 2 4 33 : 28 17

5. K.�ehrovice 13 5 1 7 34 : 30 16

6. Zvolenìves 13 4 2 7 34 : 40 14

7. Švermov 13 2 2 9 18 : 66 8

8. Stehelèeves 12 1 1 10 8 : 96 4

1. Lhota 23 18 1 4 56 : 20 55

2. Kroèehlavy 23 15 5 3 54 : 35 50

3. Braškov 23 15 4 4 78 : 31 49

4. Doksy 23 13 4 6 61 : 33 43

5. Knovíz 23 9 6 8 45 : 39 33

6 Libušín 23 10 2 11 39 : 46 32

7. Sparta Kladno 23 9 3 11 42 : 52 30

8. Hostouò 23 7 6 10 37 : 45 27

9. K.�ehrovice 23 8 3 12 31 : 54 27

10. Novo Kladno 23 8 1 14 39 : 57 25

11. Bìleè 23 8 1 14 34 : 56 25

12. Èechie Velká Dobrá 23 6 6 11 46 : 45 24

13. Neumìøice 23 7 2 14 54 : 69 23

14. Èernuc 23 4 4 15 29 : 63 16



V Pátek 26.5. se na sále restaurace Èechie uskuteènilo setkání bývalých fotbalových hráèù
- doberských legend. Pøipomnìli si tøicetileté výroèí postupu do krajské I.A tøídy, po
vítìzství v památném zápase ve Dru�ci 0 : 1 (Støihavka Jar.). Témìø stoprocentní úèast
a výborná atmosféra potvrdily, �e tato fotbalová parta umìla tomuto sportu obìtovat
hodnì. Akci pøipravil a zajistil bývalý pøedseda fotbalového klubu Josef Aulický. .

Radek Duda
trenér

mladého L. Krabce z Jesenice. .
Áèko bìhem pøípravy sehrálo nìkolik utkání s pøedními celky "A"tøídy (vìtšinou
hrajícími na umìlé trávì SK Kladno). Mezi nejlepší výsledky patøí vítìzství nad divizním
�i�kovem "B" 3 : 2 a naopak nejhorší je prohra se Lhotou 0 : 1.                                          .
Mistrovské zápasy byly zahájeny a� po tøítýdenním zpo�dìní (vzhledem ke klimatickým
podmínkám). První utkání na høišti Votic se nevydaøilo, bylo znát, �e hráèi jsou na
pøírodní trávì poprvé. Tomu také odpovídal i výsledek 0 : 4. V domácích zápasech se
Èechii vìtšinou daøí, a� na výjimky s výbornými Jirny 1 : 3 a propadák s Mìlníkem 2 : 5.
Na høištích soupeøù to je podstatnì horší, první bod získali hráèi a� ve Vlašimi za
remízu 1 : 1. .
V pøedposledním utkání Èechie rozdrtila Brandýs 4 : 0, v posledním Mìchenice 4 : 0
a o�ivila tak nadìji na záchranu. .
Pøijïte nás v závìreèných bojích povzbudit. .

Jiøí Zíka

"Old Boys"

"Staøí páni" se pravidelnì celou zimu scházeli ka�dý pátek od 18.00 v hale, kde se
poctivì sna�ili udr�et si aktivním pohybem poslední zbytky fyzické kondice. Jakmile to
poèasí dovolilo, pøešli na pøírodní trávu høištì FC Èechie. .
Naši hráèi nejsou pøihlášeni do ligy st. pánù (ofic. soutì� kladenska) a tak byl dán
souhlas nìkolika veteránùm k hostování ve Dru�ci. Bubeník, Hrubý, Kolrusz, Reichl,
Bohm, Liška, Vostarek P. a další tak tvoøí páteø "dru�eckého" týmu a dál rozdávají
fotbalovou radost.                                                                                                               .
Pøátelské utkání sehrála FC Èechie 15.5. v Hostivicích a s pøehledem zvítìzila 1 : 3.
Naši nastoupili v brance se Stupkou, v obranì zleva Mareš, Bubeník, Èerný, Zíka.
Záloha : Bohm, Fíman P., Chalupa, Votava Vl. V útoku pak Dufek s Kalousem. Do hry
postupnì zasáhli také Hráský, Fíman J., Votava Ant., Váòa, Blatterbauer. Za kauèingu
Misury sice naši borci nejprve inkasovali, ale pak vytvoøili drtivý tlak, který nejprve
Kalous a pak Dufek 2x korunovali nádhernými brankami. .

1 Jirny 26 18 4 4 78 : 32 58

2 KDC Beroun 26 15 4 7 51 : 35 49

3 Votice 26 13 9 4 50 : 20 48

4 Sedlèany 26 12 6 8 52 : 50 42

5 Dobøíš 26 11 8 7 48 : 40 41

6 St.Boleslav 26 11 6 9 45 : 39 39

7 Èernolice 26 11 6 9 43 : 43 39

8 Nymburk 26 10 8 8 50 : 44 38

9 Brandýs n/Labem 26 10 7 9 40 : 35 37

10 Semice 26 9 8 9 46 : 41 35

11 Teplýšovice 26 9 8 9 43 : 43 35

12 K.Hora 26 8 5 13 45 : 45 29

13 L.Mìlník 26 8 4 14 42 : 63 28

14 Èechie Velká Dobrá 26 6 5 15 49 : 67 23

15 Vlašim 26 3 8 15 19 : 55 17

16 Mìchenice 26 5 2 19 34 : 83 17



Miroslav Bubeník

Sportovištì

Ve sportovní hale konèí druhá celá sezona. Obsazení haly se ustálilo. Pøes týden je
zhruba od 17.00 do 22.00 plno. Nejlepší hodiny dostávají �áci FC Èechie a pak ostatní
mu�stva klubu. V nedìli chodí cvièit doberské dìti pod vedením p.Procházkové. V pondìlí
dopoledne zaèaly pravidelnì vyu�ívat haly dìti z místní ZŠ na výuku TV. .
Pøesto�e ceny energií stoupají, úsporným opatøením zatím cenu pronájmu dr�íme od
otevøení haly na stejné úrovni +/- 300 Kè/hod. Technické a údr�báøské problémy se se
správcem K. Blatterbauerem sna�íme øešit co nejlevnìji. Na okna se instalovaly møí�e,
nebo� fotbalisté z "umìlky" je rozbíjeli. Také zaèal zlobit kotel. Jeho opravu zabezpeèila
firma Nedvìd. .
Hala je jinak v poøádku, u�ivatelé si hlavnì pochvalují její vnitøní povrch. Provozu-
schopný bude také druhý venkovní kurt, který díky špatnému podkladu, dlouhé zimì a
také tím, �e se na nìm vùbec nehrálo, porostl mechem. Po odstranìní mechu tam budou
polo�eny umìlé lajny. Drobné problémy a škody na oplocení areálu nám v minulém týdnu
zpùsobila vichøice, resp. jí rozlomený topol u cesty "na hráz". .
Ka�dému zájemci se sna�ím vyhovìt a myslím, �e v�dy nìjaké øešení najdeme. .
Nezapomeòte, �e v areálu je také profi høištì na petangue a altán - ideální místo pro
sportovnì - relaxaèní akce rodin èi kolektivù. .

1.dubna 2006 se konala výroèní schùze spolku Zahrádkáøù ve Velké Dobré. V souèasné
dobì má spolek 35 èlenù pøevá�nì seniorského vìku. .
Úvodem jsme tichou vzpomínku vìnovali našim zesnulým, a pak pøedsedkynì
Doskoèilová pøipomnìla nìkteré zajímavé skuteènosti o botanických zahradách v Èeské
republice. Ve druhé èásti svého projevu zhodnotila práci v uplynulém roce. Díky finanèní
podpoøe obecního zastupitelstva mohl výbor pøipravit pìkný celodenní výlet na zámek
Èastolovice. Také jsme si prohlédli svìtoznámý betlém v Tøebechovicích pod Orebem.
Po vydatném obìdì jsme navštívili ještì Hrádek u Nechanic a s odborným výkladem pø.
Rakouše jsme prošli nádherný anglický park. Vrátili jsme se domù plni ú�asných dojmù.
Výlet se opravdu vydaøil, také díky pìknému poèasí. .
V záøí jsme uskuteènili tradièní zájezd na výstavu Zahrada Èech do Litomìøic. .
Chci jménem všech zahrádkáøù moc podìkovat obecním zastupitelùm, proto�e bez jejich
pøíznì a finanèní podpory bychom oba zájezdy jen ztì�í obsadili. .
Na pøedvánoèním posezení s p. Øehákem jsme se opravdu dobøe pobavili. Popøáli
jsme jubilantùm a všichni dohromady jsme si zatanèili a zazpívali. O výteèné obèerstvení
se postarali naše èlenky. V této tradici chceme i nadále pokraèovat. Z plánu práce se nám
nepodaøilo uskuteènit májové posezení s hudbou. .
Pø. Špétová nám pøedlo�ila pøehled hospodaøení s financemi spolku. Dalším bodem
programu byla volba nového výboru, kterou øídil pø. Houba. S plánem práce na rok 2006
nás seznámil pø. Blatterbauer. Chceme podniknout celodenní výlet do Liberce. Navštívíme
Ještìd, zoologickou a botanickou zahradu. V záøí pojedeme tradiènì do Litomìøic na
Zahradu Èech. V pøíštím roce bychom chtìli uspoøádat výstavu kvìtin, ovoce, vèelaøství
a dovedností obèanù Velké Dobré. Budeme rádi, kdy� se výstavy zúèastní nejen zahrádkáøi.
Do programu jsme zaøadili vystoupení Dr. Ing. Petra Soukala, který velmi poutavì
vyprávìl o své úèasti na mezinárodním maratonu v poušti Maroka. Zdolal asi 240 km
bìhem 6 dní (a nocí)! Zajímavé vyprávìní doplnil promítáním fotografií. Zvídavé otázky
našich èlenù nebraly konce. Shodli jsme se, �e tento výjimeèný výkon si zaslou�í vìtší

Zahrádkáøi Velké Dobré
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Úøední hodiny ...... Pondìlí a Støeda       8.00 - 12.00        13.00 - 17.00

Sbìrný dvùr otevøen v letním období ..... Støeda   8.00 - 10.00         15.00 - 17.00
Sobota   8.00 - 12.00

publicitu. V�dy� z ÈR tam byli pouze 2 zástupci ze 770 úèastníkù a oba závod dokonèili.
Petr má ještì další velké plány, a tak jsme se nesešli urèitì naposled. Chceme mezi sebe
pozvat další známé osobnosti, které �ijí mezi námi ve Velké Dobré, aby nám vyprávìly o
své práci nebo zálibách. .
Schùzi jsme zakonèili tradièní tombolou, kdy si ka�dý úèastník odnesl malý dárek.
Man�elé Marie a Karel Blatterbauerovi oslavili v únoru Zlatou svatbu, a tak jim touto
cestou ještì jednou pøejeme hodnì štìstí, pohody a zdraví. Moc si vá�íme všeho, co pro
spolek zahrádkáøù oba udìlali a doufám, �e ještì udìlají. .
Nabídka na èlenství v našem spolku stále platí. Podmínkou je zaplatit roèní
èlenský pøíspìvek 50 Kè a zúèastnit se našich akcí. .

Marie Doskoèilová

Projekt dìtského høištì


